

tape, we have arranged showings in the Main Floor Auditorium at 1200 noon, 1230, 1300 and 1330 hours on the following days:

January 29, 30 and 31 - French Version

February 5, 6 and 7 - English Version

The French version runs for about 24 minutes and the English about 22 minutes. Employees are encouraged to attend these screenings. Should groups wish to borrow the video tape, or wish to have alternate showings arranged, kindly contact ABKE at 992-1626.

Bring a pencil and test your judgement!

#### Automation of Departmental Pay System

In a continuing effort to improve the quality and processing time of various pay actions for the Department's employees, ABMP, over the course of the next three months, will be introducing a new computerized pay system known as the Direct On-Line Pay Input System.

This new system promises to significantly improve the processing time required for pay actions. Over eighty percent of all pay actions originating in ABMP will be processed using the new on-line pay terminals. This information will be transferred electronically within the section and department for verification and audit. It will then be transferred, electronically to DSS for final processing and cheque issue where required. It is envisaged that this new system, after a reasonable start-up period, will reduce the present time required for processing and cheque issuance by at least one-third.

L.B. Pearson de le visionner, il sera présenté dans l'auditorium du rez-de-chaussée à midi, 12 h 30, 13 h et 13 h 30 les jours suivants:

les 29, 30 et 31 janvier - version française

les 5, 6 et 7 février - version anglaise

La version française dure environ 24 minutes et la version anglaise environ 22 minutes. Nous encourageons les employés à voir ces présentations. Si des groupes désirent emprunter le vidéo ou encore que l'on organise pour eux d'autres présentations, ils n'ont qu'à communiquer avec ABKE au 992-1626.

Si vous voulez tester votre jugement, apportez un crayon!

#### Automatisation du système de paye du Ministère

Toujours en vue d'améliorer la qualité des interventions de paye concernant les employés du Ministère et d'en réduire le temps de traitement, ABMP introduira, au cours des trois prochains mois, un nouveau système informatisé appelé système d'entrée en direct de la paye.

Celui-ci laisse espérer une réduction considérable du temps de traitement des interventions de paye. Plus de 80% de toutes celles qui proviendront d'ABMP seront effectuées sur les nouveaux terminaux d'entrée en direct de la paye. Les renseignements seront transmis électroniquement à l'intérieur de la section et du Ministère, à des fins de vérification et de contrôle. Ils seront ensuite transmis au MAS, électroniquement aussi, pour traitement final et, s'il y a lieu, émission de chèques. Ce système devrait, après une période de démarrage de durée raisonnable, réduire d'au moins un tiers le temps requis pour le traitement des données et l'émission des chèques.